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Silvbergs Fritidsförening Styrelsemöte nr 1/2023 

Plats och datum 

Romme stugby, Ulfshyttan, 2 april 2023, kl. 10.00-12.00 

Närvarande 

Jerry Kumlin (ordf.), Calle Myrsell (sekr.), Solveig Bodare, Christer Fredriksson, 

Åsa Fredborg samt Eva-Lena Engström. 
Ej närvarande: 

Klaus Gramlich och Christian Wilppola. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Jerry hälsar välkommen till dagens styrelsemöte och öppnar mötet. 

§ 2 Val av mötesjusterare 

Styrelsens beslutar 

att utse Åsa Freborg till justerare vid dagens möte. 

§ 3 Sommararbetare från Säters kommun 

Jerry informerar att föreningen får ansvaret för 8 sommarjobbare via Säters kommun 

under v.24–25. Lämpliga arbetsuppgifter är röjning av vandringsleder samt 

iordningsställande av marken runt utegymmet i Skenshyttan. 

Styrelsen beslutar 

att  utse Jerry Kumlin som ansvarig arbetsledare för dessa sommarjobbare. 

§ 4 Samarbete med ABF 

Jerry meddelar att han har kontakt med ABF angående kommande 

handledarutbildning hos dem. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 5 Samarbete med andra föreningar 

Kontakter har tagits med Ulfshyttans IF, Trailbyggarna i Säter, projektet ”Seniorkul”, 

Säterbygdens OK ”Hitta ut”.  

Styrelsen beslutar 

att  diskutera eventuella samarbeten vid nästa sammanträde. 

§ 6 Medlemskap i Korpen 

Calle meddelar att Korpen har godkänt vår medlemsansökan hos dem. Det innebär 

konkret bl.a. att vi får tillgång till medlemsregister, hemsida samt att alla medlemmar 

är olycksfallsförsäkrade vid deltagande på våra arrangemang och möten. 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Calle att ta reda på förutsättningarna för att vi ska komma igång med 

medlemsregistret och hemsidan, samt informera medlemmarna om 

olycksfallsförsäkringen. 
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§ 7 Medlemskapet i Svenska Gång- och Vandringsförbundet (SGFV) 

Vår förening har varit medlemmar i Gång- och Vandringsförbundet under de senaste 

åren. Under våren har SGVF gått samman med Svenska Friidrottsförbundet, vilket 

innebär att det tidigare förbundet SGVF kommer att likvideras och att alla 

medlemsföreningar måste aktivt söka nytt medlemskap i lämpligt förbund (för vår del 

har vi valt att bli medlem i Korpen). Vårt medlemskap i SGVF kommer alltså att 

upphöra under året med automatik. 

I syfte att hjälpa/stödja medlemsföreningarna att finna ny förbundstillhörighet har 

möjligheten att ansöka om ”återstartsstöd” funnits hos SGVF. Vi har ansökt och fått 

beviljat 5.000 kr i återstartsstöd. Därutöver har även vi fått 5.000 kr från Dalarnas 

Gång- och Vandringsförbund i samband med att distriktet upphör. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 8 Arrendeavtal bysamfälligheten – hyresavtal Skenshyttans Bygdegårdsförening 

Vårt arrendeavtal med bysamfälligheten i Skenshyttan blir giltigt först efter det att de 

har bildat en förening, som kan godkännas som juridisk person (part i vårt avtal). 

Bysamfälligheten har medlemsmöte den 4 april, då föreningen ska bildas. 

När det gäller eventuellt hyresavtal med Bygdegårdsföreningen, kommer vi 

förmodligen att hyra bygdegården enligt gängse taxa vid behov i förekommande fall. 

Styrelsen beslutar 

att  ge Jerry mandat att skriva avtal med bysamfälligheten när deras juridiska 

person är klar som avtalspart. 

§ 9 Fönster i bygdegården/bsatun 

De fönster som föreningen skaffat till bygdegården kommer vi att använda till bastun i 

stället. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 10 Avtal/bidrag från Södra Dalarnas Sparbank. 

I och med att avtalsskrivningen med bysamfälligheten dragit ut på tiden, har Jerry 

haft kontakt med Therese Oljans Backlin på Södra Dalarnas Sparbank, gällande 

förlängning av avtalstiden och redovisningen av det bidrag som vi fått från dem.  

Therese är införstådd med det aktuella läget. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 11 Sökta bidrag/stöd 

Jerry meddelar att vi åtagit oss midsommarvandring under midsommarhelgen i Säter 

(15.000 kr), sökt bidrag hos XL Bygg samt ansökt om bidrag till solceller på bastun hos 

Dala Energi. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 
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§ 12 Samarbete med Ulfshyttans IF 

Jerry rapporterar från inledande positiva samtal med ordföranden i Ulfshyttans IF 

(Patrik Strutzenblad) angående samverkan/samarbete mellan föreningarna. 

Styrelsen beslutar 

att  godkänna rapporten. 

§ 13 Kommande grillkvällar under sommaren 

Styrelsen diskuterar om och hur vi ska anordna grillkvällar för föreningens 

medlemmar i sommar igen.  

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Jerry att höra med Bo Liu på Ulfshyttans Herrgård om de är 

intresserade av att anordna grillkvällar i samverkan med oss. 

§ 14 Arbetsdag på gymmet 

Vi är behov av att slutföra arbetet med utegymmet. 

Styrelsen beslutar 

att  genomföra gemensam arbetsdag söndagen den 23 april med start 10.00 

§ 15 Avslutning -nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir senast i samband med vår gemensamma arbetsdag. 

 

 

 

 

Jerry Kumlin Calle Myrsell 

ordförande sekreterare 

 

 

 

 

Åsa Fredborg 

justerare 


